
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1012
Vil ministeren oplyse, om en ulv, der strejfer gennem villaområder i Jylland, som omtalt i 
artiklen ”Ulv skaber frygt i villakvarter: - Ulven var stor og tynd, mørkegrå og møgbeskidt”, 
jv.dk, den 9. maj 2022, har helt normal sky ulveadfærd, og dermed, om det er den slags 
ulve, man kan forvente at se/opleve i andre byer fremover, særligt i Jylland, og at den 
slags ulve ikke vil være ulve, som bliver betragtet som problemulve, hvorfor de ikke bliver 
bortreguleret af myndighederne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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